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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

W ostatnim czasie z wielu hurtowni farmaceutycznych, a tak¿e aptek wycofano kilkanaœcie serii le-
ków. G³ówny inspektor farmaceutyczny zdecydowa³ m. in. o wycofaniu leku na niewydolnoœæ kr¹¿enia
¿ylnego, a tak¿e kropli dla dzieci. To, ¿e preparaty, które nie nadawa³y siê do leczenia, trafi³y do aptek,
spowodowane jest sta³ym zmniejszaniem siê bud¿etu przeznaczonego na stosowne kontrole. Kilka lat
temu Narodowy Instytut Leków przeprowadza³ ponad 10 tysiêcy badañ leków rocznie, obecnie przepro-
wadza ich trzy razy mniej.

Podkreœliæ nale¿y, ¿e substancje, z których sk³ada siê lek, musz¹ œciœle spe³niaæ wszystkie wyzna-
czone parametry. W innym przypadku preparaty zamiast leczyæ, mog¹ zdecydowanie pogorszyæ stan
zdrowia pacjenta. W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pani Minister z proœb¹ o rozwa¿enie mo¿liwoœci
zwiêkszenia œrodków na kontrole.
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